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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ζήτησαν - για ακόμα μια φορά - ενίσχυση του ΕΣΥ
Πηγή: ΠΡΩΪΝΟΣ ΛΟΓΟΣ ΤΩΝ

ΤΡΙΚΑΛΩΝ
Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

442.0 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τ
ην απαράδεκτη 
κατάσταση που 
επικρατεί εν μέσω 
πανδημίας στο Γενικό 

Νοσοκομείο Τρικάλων & 
Κέντρα Υγείας του Νομού 
κατήγγειλαν για ακόμα μια 
φορά, οι γιατροί και το 
νοσηλευτικό προσωπικό, 
κατά τη διάρκεια της 
κινητοποίησης που 
πραγματοποίησαν χθες, 
στο πλαίσιο της 
Πανελλαδικής Ημέρας 
Δράσης για την Υγεία.

Η κινητοποίηση έγινε στην 
είσοδο του ΤΕΠ του τοπικού νο
σηλευτηρίου με τον πρόεδρο 
της Ένωσης Ιατρών Νοσοκο
μείου & Κέντρων Υγείας Τρικά
λων (Ε.Ι.Ν.Κ.Υ.Τ.) κ. Βάιο Τάσιο 
να κάνει λόγο για ελλείψεις σε 
νοσηλευτικό προσωπικό στο 
Γενικό Νοσοκομείο Τρικάλων 
που αγγίζουν τις 130 θέσεις 
προσωπικού, περισσότεροι από

Συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε χθες στο Γ.Ν. Τρικάλων

Ζήτησαν - για ακόμα 
μια φορά - ενίσχυση του εζυ

«Απεργούμε και διαδηλώνουμε γιατί δεν ανεχόμαστε 
να συνεχισθεί η απαράδεκτη κατάσταση» ανέφερε ο κ. Τάσιος

20 εργαζόμενοι είναι σε καραν
τίνα, 50 περίπου είναι σε ανα
στολή εργασίας και περισσό
τεροι από 130 συμβασιούχοι 
κινδυνεύουν με απόλυση.

«Απεργούμε και διαδηλώ
νουμε γιατί δεν ανεχόμαστε να 
συνεχισθεί η απαράδεκτη κα
τάσταση, με τις «εικόνες ντρο
πής» χιλιάδων συνανθρώπων

μας που περιμένουν για ώρες 
για έλεγχο για SARS-CoV-2 ή 
αναγκάζονται να χρυσοπληρώ
νουν τους τα ιδιωτικά διαγνω
στικά κέντρα, τα χιλιάδες κρού
σματα λόγω και της ανυπαρξίας 
ουσιαστικών μέτρων σε μεγά
λους εργασιακούς χώρους, 
Μέσα Μαζικής Μεταφοράς και 
σχολεία, τους δεκάδες νεκρούς 
από την επιδημία καθημερινά 
λόγω και των επικίνδυνων συν
θηκών νοσηλείας, ιδιαίτερα δια- 
σωληνωμένων ασθενών εκτός 
ΜΕΘ και τη συνεχιζόμενη με
τατροπή των δημόσιων νοσο
κομείων σε «μιας νόσου» νοσο
κομεία, με ανυπολόγιστες συ
νέπειες για τους ασθενείς των 
υπόλοιπων παθήσεων».

Όπως τόνισε, μεταξύ των άλ
λων «αγανακτούμε γιατί, εν 
μέσω επιδημίας, συνεχίζεται η 
μείωση του αριθμού των μονί
μων εργαζομένων στην Υγεία, 
της κρατικής χρηματοδότησης 
των δημόσιων μονάδων και του 
κονδυλίου για την αντιμετώπιση 
της επιδημίας κατά 208 εκατ.

Η κινητοποίηση έγινε στην είσοδο 
τον ΤΕΠ τον τοπικού νοσηλεντηρίον

Ο κ. Τάσιος
Κυριότερα αιτήματα των για

τρών και του νοσηλευτικού προ
σωπικού είναι οι μαζικές προσ
λήψεις μόνιμου προσωπικού 
όλων των ειδικοτήτων σύμφωνα 
με τις ανάγκες του Γ.Ν.και των 
Κ.Υ. του Νομού μας, μονιμο
ποίηση όλων των εργαζομένων 
με ελαστικές εργασιακές σχέ- 
σεις( Σ.Ο.Χ.), να μη χάσει κανέ
νας συνάδελφος συμβασιού- 
χος τη δουλειά του. Άμεσα με
τατροπή των Συμβάσεων Αορί
στου χρόνου. Πλήρη εργασιακά 
- Μισθολογικά - Ασφαλιστικά 
δικαιώματα, με 8ωρη εργασία 
για όλους, ένταξη όλων των 
Υγειονομικών στα ΒΑΕ,συνέχη- 
ση του υγειονομικού επιδόμα
τος σε ΟΛΟΥΣ χωρίς εξαιρέ
σεις, πλήρη κρατική χρηματο
δότηση των δημόσιων μονά
δων Υγείας και Πρόνοιας και δη
μόσια και δωρεάν Υγεία-Πρό- 
νοια για όλους, χωρίς αποκλει
σμούς, χωρίς επιχειρηματική 
δράση!

Ευαγγελία Κάκια
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1  Την απόφαση απόλυσης
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

50.79 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Την απόφαση απόλυσης ενός 
υγειονομικού στο δημόσιο τη 
λαμβάνουν τα πειθαρχικά συμ
βούλια, στα οποία προεδρεύει 
δικαστικός.Όχι ο υπουργός.... 
Άχνα δεν βγάζουν για ιερείς 
που παίρνουν πολύ κόσμο 
στο λαιμό τους ως πνευματι
κοί, αστυνομικούς και εκπαι
δευτικούς.

Μ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΠΟΕΔΗΝ
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1  Πανελλαδική μέρα δράσης για την υγεία
Πηγή: ΟΛΥΜΠΙΟ ΒΗΜΑ ΤΗΣ

ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

163.98 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πανελλαδική 
μέρα δράσης 
για την υγεία
ΜΕΛΗ ΤΗΣΑΔΕΔΥ 
ΚΛΙΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ 
ΣΤΗΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗ 

ΠΛΑΤΕΙΑ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πανελλαδική μέρα δράσης για την υγεία
ΜΕΛΗ ΤΗΣ ΑΔΕΔΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ 

ΣΤΗΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
Συνέχεια από την 1η
Πανελλαδική μέρα δράσης για την υγεία η 1η 
Φεβρουάριου και στην κεντρική πλατεία της πόλης 
μας μέλη της ΑΔΕΔΥ, της ΠΟΕΔΗΝ έκαναν ενημέ
ρωση για την ενίσχυση του ΕΣΥ με γενναία αύξη
ση της Χρηματοδότησης και με προσλήψεις μονί
μου προσωπικού.
Τη διάθεση δωρεάν διαγνωστικών τεστ για όλους.

Για μέτρα προστασίας στους χώρους εργασίας και 
τα σχολεία. Την επίταξη του ιδιωτικού τομέα υγείας . 
Σε ειδικό κιόσκι οι εκπρόσωποι της ΑΔΕΔΥ και της 
ΠΟΕΔΗΝ μοίραζαν μέχρι το μεσημέρι έντυπο ενη
μερωτικό υλικό.
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1  Συγκέντρωση διαμαρτυρίας από τους υγειονομικούς
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

302.53 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας από τους υγειονομικούς

Στιγμιότυπο από τη συγκέντρωση στην πλατεία EAeuOepias

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας με συμβολική 
πορεία στο κέντρο του Ηρακλείου πραγματο
ποιήθηκε χθες με αφορμή την Πανελλαδική 
Ημέρα Δράσης για την Υγεία που προκήρυ
ξαν με 3ωρη στάση εργασίας ΑΔΕΔΥ-ΠΟΕ- 
ΔΗΝ και Ν.Τ. ΑΔΕΔΥ Ηρακλείου. Στη συγκέν
τρωση παρευρέθηκαν το Σωματείο 
Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ, η Ένωση Γιατρών ΕΣΥ, 
η ΕΛΜΕ, το Σύλλογος Εκπαιδευτικών 
Α'Βάθμιας Εκπαίδευσης Ηρακλείου "Δομήνι- 
κος Θεοτοκόπουλος" και ο Σύλλογος Φοιτη
τών Ιατρικής Πανεπιστημίου Κρήτης.

Όπως επισημαίνεται:
"Δεν ανεχόμαστε να συνεχισθεί η απαρά

δεκτη κατάσταση, με:
• τις «εικόνες ντροπής» χιλιάδων συναν

θρώπων μας που περιμένουν για ώρες για 
έλεγχο για SARS-CoV-2 ή αναγκάζονται να 
χρυσοπληρώνουν τα ιδιωτικά διαγνωστικά 
κέντρα.

• τα χιλιάδες κρούσματα λόγω και τηςανυ- 
παρξίαςουσιαστικών μέτρων σε μεγάλους ερ
γασιακούς χώρους, Μέσα Μαζικής Μεταφο
ράς και σχολεία.

• τους δεκάδες νεκρούς από την επιδημία 
καθημερινά λόγω και των επικίνδυνων συνθη
κών νοσηλείας, ιδιαίτερα διασωληνωμένων 
ασθενών εκτός ΜΕΘ.

• τη συνεχιζόμενη μετατροπή των δημό
σιων νοσοκομείων σε «μιας νόσου» νοσοκο
μεία, με ανυπολόγιστες συνέπειες για τους 
ασθενείς των υπόλοιπων παθήσεων.

• την επικίνδυνη οδηγία για μείωση της κα
ραντίνας των θετικών στον SARS-CoV2 εργα
ζομένων.

• την εντατικοποίηση, τις αλλεπάλληλες 
βάρδιες και εφημερίες, τις αναγκαστικές μετα

κινήσεις και τα δεκάδες χρωστούμενα ρεπό, 
την ίδια στιγμή που χιλιάδες συνάδελφοι πα
ραμένουν σε αναστολή εργασίας και απει
λούνται με απόλυση.

• τον κίνδυνο απόλυσης περίπου 10.000 
συμβασιούχων συναδέλφων στις 31 Μαρ
τίου.

• την απόρριψη του αιτήματος μας για έν
ταξη στα ΒΑΕ και τον απαράδεκτο αποκλεισμό 
χιλιάδων συναδέλφων από τη χορήγηση 
ακόμη και του ανθυγιεινού επιδόματος".

Το «παρών» στη χθεσινή συγκέντρωση για 
την «Ημέρα Πανελλαδικής Δράσης για την 
Υγεία» έδωσε στο Ηράκλειο ο βουλευτής Ηρα
κλείου του ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία Νί
κος Ηγουμενίδης. Ο βουλευτής συμμετείχε 
στην κινητοποίηση, συνομίλησε με αρκετούς 
υγειονομικούς και εργαζόμενους στις δημό
σιες δομές υγείας που συμμετείχαν στην συγ
κέντρωση, ενώ μεταξύ άλλων δήλωσε:

«Οι εργαζόμενοι στις δημόσιες δομές 
υγείας παραμένουν και σήμερα στην πρώτη 
γραμμή. Στην πρώτη γραμμή της μάχης στην 
αντιμετώπιση της πανδημίας. Στην πρώτη 
γραμμή του αγώνα ενάντια στην εμπορευμα- 
τοποίηση της υγείας. Και παλεύουν αβοήθη
τοι, χωρίς καμία υποστήριξη από την κυβέρ

νηση».

Πολλοί οι 100 νεκροί την 
ημέρα για να σιωπήσουμε

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας έξω από το 
Υπουργείο Υγείας πραγματοποίησαν χθες οι 
εργαζόμενοι των δημόσιων νοσοκομείων της 
χώρας οι οποίοι στη συνέχεια ξεκίνησαν πο
ρεία μέχρι τη Βουλή δείχνοντας την αντίθεσή 
τους στη διαχείριση της πανδημίας του κορο- 
ναϊού από την κυβέρνηση.

«Είναι πολλοί οι 100 νεκροί την ημέρα για 
να μας κλείσουν τα στόματα με επικοινωνια- 
κές ακροβασίες. Πολλοί ασθενείς θα γλύτωναν 
τη ζωή τους εάν το Δημόσιο Σύστημα Υγείας 
ήταν καλύτερα οργανωμένο στην πρωτοβάθ
μια και νοσοκομειακή περίθαλψη, στην εντα
τική θεραπεία. Όμως η κυβέρνηση, ακόμη και 
σήμερα που αναδεικνύεται με τον πιο τραγικό 
τρόπο η σημασία του Δημόσιου Συστήματος 
Υγείας, δεν κρύβει τα σχέδιά της "να σπάσει 
αυγά", όπως είπε ο πρωθυπουργός, δηλαδή 
να καταργήσει, να συγχωνεύσει υγειονομικές 
μονάδες για να προωθήσει τα σχέδια συρρί
κνωσης, ιδιωτικοποίησης του Δημόσιου Συ
στήματος Υγείας» αναφέρει η ΠΟΕΔΗΝ η 
οποία διοργάνωσε την κινητοποίηση.
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1  Προσλήψεις και επιστροφή των υγειονομικών από
τις αναστολές ζητούν οι εργαζόμενοι στα Νοσοκομεία

Πηγή: ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ ΤΗΣ
ΚΟΖΑΝΗΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1197.66
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προσλήψεις και επιστροφή 
των υγειονομικών 
από τις αναστολές 

ζητούν οι εργαζόμενοι 
στα Νοσοκομεία

Τι λέει ο Πρόεδρος του Σωματείου, 
Δημήτρης Ντέντης για την παρέμβαση

της Εισαγγελίας
Πανελλαδική δράση για την 
ανάδειξη των θεμάτων που 
απασχολούν το δημόσιο 
σύστημα υνείας, πραγμα
τοποιήθηκε χθες σε όλα τα 
Νοσοκομεία της χώρας με 
τους εργαζόμενους να ζητούν 
στήριξη του ΕΣΥ και κάλυψη 
των αναγκών που έχουν προ- 
κύψει όλο το τελευταίο διά
στημα.
Προσλήψεις προσωπικού, 
επαναψορά όσων βρίσκονται 
σε αναστολή και όχι απολύ
σεις μετά τις 31 Μαρτίου, 
είναι τα βασικά θέματα που 
αναδείχθηκαν, με τον Πρό
εδρο του Συλλόγου Εργαζο
μένων, Δημήτρη Ντέντη, να 
σημειώνει πως αν υπάρξουν 
απολύσεις θα είναι οι πρώτες 
στο δημόσιο:
«Αυτά γίνονται μόνο στο ΕΣΥ 
και όχι σε άλλες υπηρεσίες.
Αυτό δεν το καταλαβαίνουμε 
και θα αντιδράσουμε με κινη
τοποιήσεις», τόνισε.

Παράλληλα οι εργαζόμενοι 
σημειώνουν πως δεν έχουν 
πάρει άδειες τα τελευταία 2 
χρόνια, λόγω πανδημίας και 
αν αρχίσουν να κάνουν χρή
ση του δικαιώματος τους θα 
προκόψουν μεγάλα κενά στο 
ΕΣΥ.
Σύμφωνα με τα στοιχεία της 
ΠΟΕΔΗΝ, υπάρχουν 25.000 
κενές θέσεις με τα παλιά ορ
γανογράμματα ενώ οι 7.000 
που βρίσκονται σε αναστολή, 
δεν καλύφθηκαν όπως είχε 
δεσμευθεί η κυβέρνηση.

Τέλος, ο κ. Ντέντης, απαντώ
ντας σε ερώτηση του «Π» για 
την παρέμβαση του εισαγγε
λέα σε ότι έχει κάνει με κα
ταγγελίες και ελλείψεις στα 
Νοσοκομεία της περιοχής, 
σημείωσε πως ο ίδιος έχει 
κληθεί να καταθέσει αύριο 
για όσα έχει καταγγείλει η 
ΠΟΕΔΗΝ από το μήνα Δεκέμ
βριο, ενώ τόνισε πως προβλή
ματα υπήρχαν και συνεχίζουν 
να υπάρχουν.

Ζήσης Πιτσιάβας

ΔΕΥΑΕ: Στα ίδια επίπεδα κυμάνθηκαν 
τα αποτελέσματα του ελέγχου του 

κορωνοϊού στα ανεπεξέργαστα 
λύματα της Πτολεμαΐδας

Ο έλεγχος στα λύματα της 
πόλης στην Πτολεμαΐδα λει
τουργεί προληπτικά, η ΔΕΥ- 
ΑΕ και ο Δήμαρχος Εορδαίας 
συνεχίζει να ενημερώνει τους 
πολίτες για τα αποτελέσματα 
των αναλύσεων.
Αναλυτικά το δελτίο τύπου 
αναφέρει:

«Η ΔΕΥΑΕ και ο Δήμος Εορ
δαίας, συνεχίζοντας την ενη
μέρωση των πολιτών για την 
πορεία της παρουσίας του 
COVID-19 και των μεταλλάξε
ων αυτής, στα αστικά λύματα 
στην πόλη της Πτολεμαΐδας 
του Δήμου Εορδαίας, ανακοι
νώνει τα κάτωθι αποτελέσμα
τα των αναλύσεων:

Οι αναλύσεις διεξήχθησαν 
μέσω του Διαπιστευμένου 
Εργαστηρίου INTERGEO με 
τη μοριακή μέθοδο ανάλυσης 
Real Time PCR, ενώ η δειγ
ματοληψία στα λύματα της 
περιοχής πραγματοποιήθη
κε στις 11-01-2022 & 18-01- 
2022 από 4 διαφορετικά ση
μεία του κέντρου της πόλης.

Σύμφωνα με τα αποτελέ
σματα του ελέγχου, στα δείγ
ματα των ανεπεξέργαστων 
λυμάτων ανιχνεύτηκαν 600 
έως 900 μονάδες copies RNA 
(δειγματοληψία 11-01-2022) 
και 600 έως 800 μονάδες 
copies RNA (δειγματοληψία 
18-01-2022), με τιμές που 
κυμάνθηκαν στα ίδια επίπε
δα των προηγούμενων μη
νών κορύφωσης των θετικών 
κρουσμάτων στην περιοχή 
μας. με μία μικρή υποχώρηση 
όπως φαίνεται την 3η εβδο
μάδα του Ιανουάριου.

Επισημαίνεται ότι τα λύμα
τα δεν είναι σταθερά, μέρα

με την μέρα υπάρχει αλλαγή, 
όχι μόνον στην παροχή, αλλά 
και στα περιεχόμενα στερεά, 
στο οργανικό φορτίο και σε 
άλλες ιδιότητες όπως είναι 
το διαλυμένο οξυγόνο και η 
αλατότητα, παράμετροι που 
επηρεάζουν το πόσο εύκολα 
ή δύσκολα μπορεί να ανι- 
χνευτεί το ιικό φορτίο στα 
λύματα.

Ο έλεγχος στα λύματα λει
τουργεί προληπτικά ως σύ
στημα παρακολούθησης και 
ενημέρωσης των πολιτών για 
την διασπορά του κορωνοϊού 
στην κοινότητα».

Υποστελεχωμένα 
νοσοκομεία, χωρίς 
σοβαρές κλινικές 

& ειδικότητες 
πρώτης γραμμής»

• "Εφημερεύουν Νοσοκομεία 
χωρίς αναισθησιολόγο
και δεν ντρέπονται"

• Γράφει ο Τάσος Φούντογλου

Για την κατάσταση στην υγεία 
στη Δυτική Μακεδονία και τις 
ελλείψεις σε ιατρικό προσω
πικό γράφει και καυτηριάζει 
ο Τάσος Φούντογλου, Νεφρο
λόγος- Πολιτικός Επιστήμο
νας, MD, MSc:
«Την ώρα που οι τωρινοί 
προύχοντες του τόπου δια
γκωνίζονται για το τώρα και 
το μετά της καλοπέρασής 
τους και κατά φαντασίαν δη
μοσιογράφοι τους σιγοντά- 
ρουν με την γλώσσα τους... 
Την ώρα που τα χανουμάκια, 
αρχοντικά και μπεσαλίδικα, 
γυροβολάνε γύρω από τους 
«καλούς» προστάτες τους, 
κάνοντας καριέρα, μοιράζο
ντας εκδουλεύσεις και κλεί
νοντας το μάτι στους δικούς 
τους, εξαργυρώνοντας και 
αυτά τον Άρχοντα που κάπο
τε κρύβανε μέσα τους (τρο
μάρα τους)...
Την ώρα που η πολιτική στον 
τόπο μας έχει καταντήσει 
υπουργείο χωροταξίας φω- 
τοβολταικών και οι βουλευ
τές στριμώχνονται για μια 
σέλφι δίπλα στον αρχηγό, για 
ένα καλό στάρι μέσα από τα 
γραφεία του τάδε συλλόγου 
και για μια επιτυχημένη μέρα 
ευρέσεως εργασίας ή κατόπιν 
δικών μου ενεργειών (πόσο 
πιο κάτω πια θα πάει και 
αυτό το βουλευτιλίκι!)... 
Αυτήν την ώρα λοιπόν η πε
ριοχή πορεύεται με δυο υπο
στελεχωμένα νοσοκομεία, 
χωρίς σοβαρές κλινικές, χω
ρίς ειδικότητες πρώτης γραμ

μής, χωρίς καμία λογοδοσία 
και καμία αξιολόγηση, χωρίς 
κανείς να ξέρει τί κλινικό έργο 
παράγεται σε αυτές τις κλινι
κές και τί ποιοτικούς δείκτες 
υγείας αυτές πετυχαίνουν 
Αυτήν την ώρα ασθενείς σου
λατσάρουν από Νοσοκομείο 
σε Νοσοκομείο γιατί άκουσον 
άκουσον δεν υπάρχει αναι- 
σθησιολόγος να εφημερεύει. 
Και κάποιοι ΓΕΛΟΙΟΙ ανέχο
νται να εφημερεύουν Νοσο
κομεία χωρίς αναισθησιο- 
λόγο και δεν ντρέπονται, και 
δεν απαιτούν, και δεν δίνουν 
κίνητρα, και δεν κόβουν απλά 
το κεφάλι τους να βρουν, και 
δεν παραιτούνται και δεν 
ξεκουμπίζονται. Αλλά γιατί 
να το κάνουν; Σάμπως αυτοί 
σουλατσάρουν;
Αυτήν την ώρα τυχάρπαστοι 
και άσχετοι αναγορεύονται 
σε επιστήμονες του υγειονο
μικού χάρτη της περιφέρειας, 
σκορπάνε την αποψάρα τους 
παντού, πουλάνε καθρεφτά- 
κια, ξεσηκώνουνε τους ιθαγε
νείς σε χορό τρανό γύρω από 
ψηλά ντουβάρια.
Αυτήν την ώρα κανείς σοβα
ρός δεν βγαίνει να πει πως το 
90% των περιστατικών υγείας 
σε ένα σοβαρό σύστημα υγεί
ας τα διαχειρίζεται η πρωτο
βάθμια φροντίδα υγείας, το 
7% η δευτεροβάθμια και μό
λις το 3% η τριτοβάθμια.
Και δεν βγαίνει να το πει για
τί αφενός είναι άσχετος και 
δεν το γνωρίζει και αφετέρου 
γιατί και να του το πούνε και

να μπορέσει να το καταλάβει 
δεν έχει γούστο η πρωτοβάθ
μια υγεία και τα κέντρα υγεί
ας. Πολιτικό γούστο ντε. Δεν 
έχει κορδέλες φανταχτερές, 
συνεντεύξεις, δελτία τύπου, 
σέλφι μπροστά απ' τα ψηλά 
ντουβάρια και εργολάβους 
περιχαρείς να τσοντάρουνε 
τις καριέρες κάποιων. Δεν 
έχει μαγαζάκια, διευθυντά- 
δες και ταμπέλες επιβλητικές 
απ' έξω να γράφουν το όνομα 
τους!
Και αυτό το σύστημα όπως 
το ανέχονται αυτοί, έτσι το 
ανεχόμαστε κι εμείς. Εντάξει 
το ξέρω. Αν πάθεις κάτι εσύ 
θα τρέξεις αμέσως στον Άγιο 
Λουκά και το Διαβαλκανικό 
γιατί μόλις έκανες την ιδιω
τική ασφάλιση και γιατί έχεις 
καβατζάρει το εφάπαξ για 
μια δύσκολη στιγμή. Έλα μου 
όμως που ακόμα κι εσύ κιν
δυνεύεις ανά πάσα στιγμή να 
βρεθείς λιπόθυμος στα ΤΕΠ 
ενός δημόσιου Νοσοκομεί
ου. Και να φωνάζεις «φέρτε 
μου ελικόπτερο έχω φρά
γκα» και να σου απαντάνε 
«χέσε μας με τα φράγκα και 
τα ελικόπτερα σου. Κανέναν 
αναισθησιολόγο έχεις γιατί 
έσπασε η χολή σου;» Εκεί να 
σε δω μάγκα μου. Εκεί να δω 
την αρχοντιά σου. Γιατί όλα 
αυτά δεν είναι μονάχα για 
τον λαουτζίκο που τάχα μου 
υπηρετείς. Όλα αυτά υπάρχει 
πιθανότητα να τα λουστείς κι 
εσύ. Και θα τα λουστείς μια 
μέρα....».
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1  Για την παράταση της αναστολής εργασίας των
ανεμβολίαστων υγειονομικών

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

403.98 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Για την παράταση της 
αναστολής εργασίας 
των ανεμβολίαστων 
υγειονομικών

Είμαστε υγειονομικοί που εργαζόμασταν σε δομές υγείας 
στο νομό Ρεθύμνης, έως και τις 31 Αυγούστου. Όμως, από 
την 1n Σεπτεμβρίου τεθήκαμε σε αναστολή καθηκόντων μαζί 
με 7.000 περίπου συναδέλφους μας πανελλαδικά, για λόγους 
προστασίας της δημόσιας υγείας. Τότε, είχαν καταγραφεί συ
νολικά, από την έναρξη της πανδημίας στη χώρα μας, 13.691 
θάνατοι ασθενών με covid-19. Σήμερα, με 23.000 και πλέ
ον συνολικά νεκρούς οι οποίοι αυξάνονται καθημερινά, πως 
προστατεύεται άραγε η δημόσια υγεία μετά την απομάκρυν
σή μας;

Βρισκόμαστε εκτός ΕΣΥ για 5ο συνεχόμενο μήνα χωρίς μι
σθό, την ίδια στιγμή που οι υπάλληλοι του δημοσίου που τί
θενται σε αργία, για πειθαρχικά παραπτώματα, αμείβονται με 
τον μισό από τον μηνιαίο μισθό τους!

Αυτή τη στιγμή, η Ελλάδα έχει μια από τις χειρότερες επι
δόσεις σε θανάτους παγκοσμίως και γι'αυτό δεν απολογείται 
κανείς, καθώς το δικαστικό σώμα δεν επεμβαίνει ούτε απο
φασίζει, ενώ οι «ειδικοί» των επιτροπών έχουν το ακαταδίω
κτο! Με ανακοίνωση και όχι απόφαση, το συμβούλιο της Επι
κράτειας θεωρεί συνταγματικά ανεκτή την αναστολή εργα
σίας χωρίς μισθό για κάποιους μήνες! Είναι άραγε συνταγ
ματικά ανεκτή η μη πληρωμή των υποχρεώσεών μας για κά
ποιους μήνες;

Παρά τις τεράστιες ανάγκες σε ιατρούς και νοσηλευτές, όχι 
μόνο δεν αναζητείται ο τρόπος επιστροφής μας αλλά η κυ
βέρνηση, εκδικητικά σκληραίνει τη στάση της. Παρέτεινε έως 
τις 31 Μαρτίου την αναστολή των καθηκόντων μας και επι
πλέον μας απειλεί με απόλυση εάν δεν υποκύψουμε στον 
εκβιασμό τους. Και οι βουλευτές της Αντιπολίτευσης; Εκτός 
ελάχιστων περιπτώσεων, ζητούν να επεκταθεί η υποχρεωτι- 
κότητα και σε άλλες ομάδες του πληθυσμού μας. Δεν γνωρί
ζουν άραγε ότι παραβιάζεται το άρθρο 12 του Κώδικα Ιατρι
κής Δεοντολογίας και ειδικότερα η παράγραφος 1, σύμφωνα 
με την οποία ο ιατρός δεν επιτρέπεται να προβεί στην εκτέ
λεση οποιοσδήποτε ιατρικής πράξης χωρίς τη συναίνεση του 
ασθενή;

Σύμφωνα με στοιχεία της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργα
ζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων,3.000 περίπου υγειονομι
κοί βρέθηκαν σε καραντίνα εξαιτίας του κορονοϊού από τις 
αρχές του χρόνου πανελλαδικά. 1.000 και πλέον συνάδελφοι 
συνταξιοδοτήθηκαν, ενώ άλλοι παραιτήθηκαν και ιδιώτευ- 
σαν ή έφυγαν για το εξωτερικό. 4.700 έμπειρα στελέχη της 
υγείας ακόμη είμαστε εκτός ΕΣΥ χαρακτηρισμένοι ως μιά
σματα, ακόμη όμως υγιείς, καθώς όσοι νόσησαν επέστρεψαν 
στην εργασία τους με πιστοποιητικό νόσησης και οι οποίοι, 
μετά το πέρας του τριμήνου θα τεθούν και πάλι σε αναστολή. 
Ολόκληρα τμήματα σε νοσοκομεία αποδεκατίστηκαν, ενώ 
στις μονάδες εντατικής θεραπείας και στις μονάδες covid-19 
αποσπάστηκαν άσχετες ειδικότητες. Κλινικές έκλεισαν λόγω 
έξαρσης του ιού σε ιατρούς και νοσηλευτές. Σαν να μην έφτα
ναν όλα αυτά, από τις 7 Φεβρουάριου θα εφαρμοστεί η διά
ταξη για τη χρονική διάρκεια ισχύος των πιστοποιητικών εμ
βολιασμού, που είναι οι 7 μήνες. Έτσι, 10.000 συνάδελφοί μας 
οι οποίοι δεν έχουν εμβολιαστεί με την τρίτη δόση, θα λο
γίζονται ως ανεμβολίαστοι. Με πρόσφατες δηλώσεις του, ο 
υπουργός Υγείας άφησε να εννοηθεί ότι αυτοί δεν θα βγουν 
σε αναστολή παρότι θα ακυρωθεί το πιστοποιητικό εμβολια
σμού τους, αλλά θα συνεχίσουν να εργάζονται με δύο rapid 
tests την εβδομάδα. Για ποιον λόγο λοιπόν δεν επιστρέφου
με και εμείς στην εργασία μας, με δύο rapid tests την εβδομά
δα, ώστε να ενισχύσουμε το ήδη πληγωμένο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας; Σύμφωνα με τις δηλώσεις αυτές, το ερχόμενο διάστη
μα θα δημιουργηθούν δύο κατηγορίες υγειονομικών που θα 
λογίζονται ως ανεμβολίαστοι: α) αυτοί που θα παραμείνουν 
σε αναστολή και β) αυτοί που δεν θα τεθούν σε αναστολή και 
θα εργάζονται με δύο rapid tests την εβδομάδα!

Με 100 νεκρούς την ημέρα, θα περίμενε κανείς ο υπουρ
γός υγείας να μιλάει για προσλήψεις στο ΕΣΥ και όχι για απο
λύσεις. Γιατί ένα σύστημα ήδη σε κόκκινο συναγερμό επί σχε
δόν 2 χρόνια διαλύεται;

Γιατί είναι πια φανερή η πρόθεση της κυβέρνησης για ιδιω
τικοποίηση του ΕΣΥ με Συμπράξεις Δημόσιου και Ιδιωτικού 
Τομέα, με Νοσοκομεία Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαί
ου, με συγχωνεύσεις και καταργήσεις Νοσοκομείων. Θα τε
θεί άραγε σε εφαρμογή το σχέδιο της κυβέρνησης που προ
βλέπει το κλείσιμο 60 νοσηλευτικών ιδρυμάτων; Μήπως έγι
νε η αρχή με το Παίδων Πεντέλης; Μήπως ακολουθήσει το 
δικό μας, το Γ.Ν. Ρεθύμνης; Εμείς τι θα κάνουμε; θα το επιτρέ
ψουμε;

Έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή κάνουμε έκκληση στους 
συναδέλφους μας, που συνεχίζουν να εργάζονται ενώ βρί
σκονται στα όρια της σωματικής και ψυχικής κατάρρευσης 
να βγουν στους δρόμους και στις πλατείες της πόλης μας. Να 
ενωθούν μαζί μας, με τους δασκάλους, τους καθηγητές, με 
όσους εργάζονται στην εστίαση και το εμπόριο, με τους συ
νταξιούχους αλλά και με κάθε πολίτη που δικαιούται να έχει 
πρόσβαση στο δημόσιο δωρεάν σύστημα υγείας.

Συμπολίτες, δεν αρκούν οι κοινοποιήσεις, έφτασε η ώρα 
πια για δραστικές κινητοποιήσεις. Πιστεύετε πως εάν εφαρ
μόζονταν συντονισμένα, απεργίες διάρκειας στον δημόσιο 
και ιδιωτικό τομέα, εάν τα συνδικαλιστικά όργανα δρούσαν 
αποφασιστικά για να θωρακίσουν τα εργασιακά μας δικαιώ
ματα, εάν ο εμπορικός κλάδος αλλά και η εστίαση έκλειναν 
τα μαγαζιά τους επ'αόριστον, θα είχαν επιβληθεί αυτά τα μέ
τρα που συνεχίζουν να διχάζουν και να φτωχοποιούν την κοι
νωνία μας;

Ενωμένοι πρέπει να σταθούμε εμπόδιο στα σχέδιά τους. 
Μονιασμένοι πρέπει να απαιτήσουμε την ενίσχυση του Εθνι
κού Συστήματος Υγείας.

Δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα για να αλλάξουμε το πα
ρελθόν, αλλά όλα όσα κάνουμε ή δεν κάνουμε στο παρόν, κα
θορίζουν το μέλλον. Το μέλλον για εμάς, το μέλλον για τα παι
διά μας!

Οι Υγειονομικοί Ρέθυμνου κατά της Υποχρεωτικότητας
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1  Υγειονομικοί κατά της υποχρεωτικότητας: Με 100
νεκρούς την ημέρα θα περιμέναμε ο υπουργός υγείας ...

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

459.8 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υγειονομικοί κατά της υποχρεωτικότητας: Με 100 νεκρούς την ημέρα 
θα περιμέναμε ο υπουργός υγείας να μιλάει για προσλήψεις, όχι για απολύσεις
«Παρά τις τεράστιες ανάγκες σε ιατρούς 
και νοσηλευτές, όχι μόνο δεν αναζητεί- 
ται ο τρόπος επιστροφής μας αλλά η κυ
βέρνηση, εκδικητικά, σκληραίνει τη στά
ση της», τονίζουν σε ανακοίνωσή τους οι 
Υγειονομικοί Ρέθυμνου κατά της Υπο- 
χρεωτικότητας, με αφορμή την ανακοί
νωση του υπουργού υγείας έτι από 31 
Μαρτίου όσοι υγειονομικοί δεν έχουν 
εμβολιαστεί θα βρεθούν εκτός ΕΣΥ.

Καλούν, δε, τόοο τους συναδέλφους τους όσο 
και τους πολίτες σε δυναμικές κινητοποιήσεις, για 
να γίνει κοινό αίτημα η ενίσχυση του Εθνικού Συ
στήματος Υγείας.

Αναλυτικά η ανακοίνωση:
«Είμαστε Υγειονομικοί που εργαζόμασταν οε δο

μές Υγείας στο νομό Ρεθύμνιις, έως και τις 31 Αυ- 

γούστου. Όμως, από την 1 η Σεπτεμβρίου τεθήκαμε 
σε αναστολή καθηκόντων μαζί με 7.000 περίπου συ

ναδέλφους μας πανελλαδικά, για λόγους προστασίας 

της Δημόσιας Υγείας. Τότε, είχαν καταγραφεί συνο

λικά, από την έναρξη της πανδημίας στη χώρα μας, 

13.691 θάνατοι ασθενών με covid-19. Σήμερα, με 
23.000 και πλέον συνολικά νεκρούς οι οποίοι αυξά

νονται καθημερινά, πως προστατεύεται άραγε η Δη

μόσια Υγεία μετά την απομάκρυνσή μας; Βρισκόμαστε 

εκτός ΕΣΥ για 5ο συνεχόμενο μήνα χωρίς μισθό, την 

ίδια στιγμή που οι υπάλληλοι του δημοσίου που τί

θενται σε αργία, για πειθαρχικά παραπτώματα, αμεί

βονται με τον μισό από τον μηνιαίο μισθό τους!

Αυτή τη στιγμή, η Ελλάδα έχει μια από τις χειρό

τερες επιδόσεις σε θανάτους παγκοσμίως και γι’ 

αυτό δεν απολογείται κανείς καθώς το δικαστικό σώμα 

δεν επεμβαίνει ούτε αποφασίζει, ενώ οι«ειδικοί» των 

επιτροπών έχουν το ακαταδίωκτο! Με ανακοίνωση και 

όχι απόφαση, το Συμβούλιο της Επικράτειας θεωρεί 

συνταγματικά ανεκτή την αναστολή εργασίας χωρίς 

μισθό για κάποιους μήνες! Είναι άραγε συνταγματι

κά ανεκτή η μη πληρωμή των υποχρεώσεών μας για 

κάποιους μήνες;

Παρά τις τεράστιες ανάγκες σε ιατρούς και νοση

λευτές, όχι μόνο δεν αναζητείται ο τρόπος επιστρο

φής μας αλλά η κυβέρνηση, εκδικητικά σκληραίνει τη 

στάση της. Παρέτεινε έως τις 31 Μαρτίου την ανα

στολή των καθηκόντων μας και επιπλέον μας απειλεί 

με απόλυση εάν δεν υποκύψουμε στον εκβιασμό 

τους. Και οι Βουλευτές της Αντιπολίτευσης; Εκτός ελά

χιστων περιπτώσεων, ζητούν να επεκταθεί η υπο- 

χρεωτικότητα και σε άλλες ομάδες του πληθυσμού μας. 

Δεν γνωρίζουν άραγε ότι παραβιάζεται το άρθρο 12 

του Κώδικα Ιατρικής Δεοντολογίας και ειδικότερα η 

παράγραφος 1, σύμφωνα με την οποία ο ιατρός δεν 

επιτρέπεται να προβεί στην εκτέλεση οποιοσδήπο

τε ιατρικής πράξης χωρίς τη συναίνεση του ασθενή;

Σύμφωνα με στοιχεία της Πανελλήνιας Ομοσπον

δίας Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων, 3.000 πε

ρίπου υγειονομικοί βρέθηκαν σε καραντίνα εξαιτίας 

του κορονοϊού από τις αρχές του χρόνου πανελλαδι

κά. 1.000 και πλέον συνάδελφοι αυνταξιοδοτήθηκαν 

ενώ άλλοι παραιτήθηκαν και ιδιώτευσαν ή έφυγαν για 

το εξωτερικό. 4.700 έμπειρα στελέχη της Υγείας ακό

μη είμαστε εκτός ΕΣΥ χαρακτηρισμένοι ως μιάσμα

τα, ακόμη όμως υγιείς, καθώς όσοι νόσησαν επέ

στρεψαν στην εργασία τους με πιστοποιητικό νόση- 

οης και οι οποίοι, μετά το πέρας του τριμήνου θα τε

θούν και πάλι σε αναστολή. Ολόκληρα τμήματα σε νο
σοκομεία αποδεκατίστηκαν, ενώ στις μονάδες εντα

τικής θεραπείας και στις μονάδες covid-19 αποσπά

στηκαν άσχετες ειδικότητες. Κλινικές έκλεισαν λόγω 

έξαρσης του ιού σε ιατρούς και νοσηλευτές. Σπν να μην 

έφταναν όλα αυτά, από τις 7 Φεβρουάριου θα εφαρ

μοστεί η διάταξη για τη χρονική διάρκεια ισχύος των 

πιστοποιητικών εμβολιασμού, που είναι οι 7 μήνες. 

Έτσι, 10.000 συνάδελφοί μας οι οποίοι δεν έχουν εμ

βολιαστεί με την τρίτη δόση, θα λογίζονται ως ανεμ- 

βολίαστοι. Με πρόσφατες δηλώσεις του, ο Υπουργός 

Υγείας άφησε να εννοηθεί ότι αυτοί δεν θα βγουν σε 

αναστολή παρότι θα ακυρωθεί το πιστοποιητικό εμ

βολιασμού τους, αλλά θα συνεχίσουν να εργάζονται 

με δύο rapid tests την εβδομάδα. Για ποιον λόγο λοι

πόν δεν επιστρέφουμε και εμείς στην εργασία μας, με 

δύο rapid tests την εβδομάδα, ώστε να ενισχύσουμε 

το ήδη πληγωμένο Εθνικό Σύστημα Υγείας; Σύμφω

να με τις δηλώσεις αυτές, το ερχόμενο διάστημα θα 

δημιουργηθούν δύο κατηγορίες υγειονομικών που θα 

λογίζονται ως ανεμβολίαστοι: α) αυτοί που θα παρα

μείνουν σε αναστολή και β) αυτοί που δεν θα τεθούν 

σε αναστολή και θα εργάζονται με δύο rapid tests την 

εβδομάδα!

Με 100 νεκρούς την ημέρα, θα περίμενε κανείς ο 

Υπουργός υγείας να μιλάει για προσλήψεις στο ΕΣΥ 

και όχι για απολύσεις. Γιατί ένα σύστημα ήδη σε κόκ
κινο συναγερμό επί σχεδόν 2 χρόνια διαλύεται;

Γιατί είναι πια φανερή η πρόθεση της κυβέρνησης 

για ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ με Συμπράξεις Δημόσι
ου και Ιδιωτικού Τομέα, με Νοσοκομεία Νομικά

Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου, με συγχωνεύσεις και κα

ταργήσεις Νοσοκομείων, θα τεθεί άραγε σε εφαρμογή 

το σχέδιο της κυβέρνησης που προβλέπει το κλείσι

μο 60 νοσηλευτικών ιδρυμάτων; Μήπως έγινε η αρχή 

με το Παίδων Πεντέλης; Μήπως ακολουθήσει το δικό 

μας, το Γ.Ν. Ρεθύμνιις; Εμείς τι θα κάνουμε; θα το επι

τρέψουμε;

Έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή κάνουμε έκκληση 

στους συναδέλφους μας, που συνεχίζουν να εργάζο

νται ενώ βρίσκονται στα όρια της σωματικής και ψυ

χικής κατάρρευσης να βγουν στους δρόμους και στις 

πλατείες της πόλης μας. Να ενωθούν μαζί μας, με τους 

δασκάλους, τους καθηγητές, με όσους εργάζονται στην 

εστίαση και το εμπόριο, με τους συνταξιούχους αλλά 

και με κάθε πολίτη που δικαιούται να έχει πρόσβα

ση στο Δημόσιο Δωρεάν Σύστημα Υγείας.

Συμπολίτες, δεν αρκούν οι κοινοποιήσεις, έφτασε 

η ώρα πια για δραστικές κινητοποιήσεις. Πιστεύετε 

πως εάν εφαρμόζονταν συντονισμένα, απεργίες διάρ

κειας στον Δημόσιο και Ιδιωτικό Τομέα, εάν τα συν

δικαλιστικά όργανα δρούσαν αποφασιστικά για να θω

ρακίσουν τα εργασιακά μας δικαιώματα, εάν ο εμπο

ρικός κλάδος αλλά και η εστίαση έκλειναν τα μαγα

ζιά τους επ'αόριστον, θα είχαν επιβληθεί αυτά τα μέ

τρα που συνεχίζουν να διχάζουν και να φτωχοποιούν 

την κοινωνία μας;

Ενωμένοι πρέπει να σταθούμε εμπόδιο στα σχέδιά 

τους. Μονιασμένοι πρέπει να απαιτήσουμε την ενί

σχυση του Εθνικού Συστήματος Υγείας.

Δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα για να αλλάξουμε 

το παρελθόν, αλλά όλα όσα κάνουμε ή δεν κάνουμε 

στο παρόν, καθορίζουν το μέλλον. Το μέλλον για εμάς, 

το μέλλον για τα παιδιά μας».
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0 λαός με την πάλη του
να επιβάλει τη δημιουργία δημόσιου νοσοκομείου
Ο «Ριζοσπάστης» βρέθηκε στον χώρο του «Ερασίνειου» Νοσοκομείου, 
που από «πολλά υποσχόμενη επένδυση» μετατράπηκε σε κτίριο - φάντασμα
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Α
νατολική Αττική: Μια τεράστια περιοχή, με δεκάδες 
χιλιάδες κατοίκους και εργαζόμενους. Ενα από τα πιο 
χαρακτηριστικά παραδείγματα που επιβεβαιώνουν ό
τι η ουσιαστική προστασία του λαού δεν χωρά στις 
«προτεραιότητες» των κυβερνήσεων και του κράτους, α
φού παρά τη μεγάλη άνθιση που γνωρίζουν εκεί οι επενδύ

σεις των επιχειρηματικών ομίλων, την ίδια στιγμή απουσιά
ζουν στοιχειώδεις τέτοιες υποδομές. Και η ανυπαρξία δη
μόσιου νοσοκομείου σε μια τέτοια περιοχή είναι ακό
μα μια μεγάλη τέτοια έλλειψη, που δεν είναι αποτέλεσμα 
καμιάς «αβλεψίας», αλλά αποτέλεσμα της πολιτικής που α
κολουθούν όλες οι κυβερνήσεις.

Σημειώνεται ότι εκεί, στα Μεσόγεια - Λαυρεωτική, εδρεύ
ουν ο πιο μαζικός χώρος δουλειάς στην Ελλάδα, το αερο
δρόμιο «Ελ. Βενιζέλος» με χιλιάδες εργαζόμενους και 
εκατομμύρια επιβάτες. Επίσης εκεί υπάρχουν δύο λι
μάνια, βιομηχανικές ζώνες και εμπορικά πάρκα, που 
με τη σειρά τους έχουν τροφο
δοτήσει οικιστική και πληθυσμι- 
ακή έκρηξη τα τελευταία χρό
νια. Και βέβαια, η Ανατ. Αττική εί
ναι ένας βασικός προορισμός πα- 
ραθερισμού για τις λαϊκές οικο
γένειες του λεκανοπεδίου, ιδιαί
τερα τους θερινούς μήνες που γε
μίζει από κόσμο.

Την ίδια στιγμή, στα Κέντρα Υ
γείας η κατάσταση είναι εκρηκτι
κή, αφού είναι ενδεικτικό ότι σε 
συνθήκες έξαρσης της πανδημί
ας καλούνται να παίξουν τριπλό 
ρόλο: Ως κέντρα παροχής Πρω
τοβάθμιας Φροντίδας Υγείας, ως 
Κέντρα Αναφοράς Covid-19, κα
θώς και ως Εμβολιαστικά Κέντρα.
Το αποτέλεσμα είναι οι τεράστι
ες ουρές σε καθημερινή βάση, η
σωματική κατάρρευση του υγειο- ....—
νομικού προσωπικού από τις ατέλειωτες ώρες δουλειάς και τη 
μεγάλη πίεση, οι ελλείψεις ακόμα και σε αντιδραστήρια για τη 
διεξαγωγή διαγνωστικών ελέγχων, η παραπομπή των ασθενών 
από το ένα ΚΥ κ.ά.

Απέναντι σε αυτήν την κατάσταση, σωματεία και φορείς της 
Ανατ. Αττικής με μπροστάρη το Εργατικό Κέντρο Λαυρίου 
- Ανατολικής Αττικής απαιτούν την ενίσχυση της ΠΦΥ αλλά 
και την άμεση δημιουργία δημόσιου Γενικού Νοσοκομείου
στην περιοχή με καθολικά δωρεάν ποιοτικές παροχές για τον λαό.

Η «μεγαλύτερη ιδιωτική επένδυση» 
που μετατράπηκε σε κουφάρι
Σε αυτό το πλαίσιο αναδεικνύουν τη δυνατότητα αξιοποίη

σης του χώρου του «Ερασίνειου». Για την ιστορία, θυμίζουμε 
ότι πρόκειται για οικόπεδο και κτίσμα που προοριζόταν για ιδι
ωτικό ογκολογικό νοσοκομείο στο Κορωπί, 500 μέτρα από την 
Βάρης - Κορωπίου και το όποιο έμεινε ημιτελές. Είναι μια σχε
δόν έτοιμη δομή, η οποία μπορεί να φιλοξενήσει περισσότερες 
από 220 κλίνες, σε έτοιμο κτίριο 55.000 τ.μ. και που θα μπο
ρούσε να αποτελέσει το πολυπόθητο δημόσιο Γενικό Νοσο
κομείο σε αυτή την περιοχή που έχει τόσο μεγάλη ανά
γκη από τέτοια δομή Υγείας.

Η κατασκευή του είχε διαφημιστεί πριν από μια δεκαετία ως 
«η μεγαλύτερη επένδυση στο χώρο της Υγείας», με κε
φάλαια δεκάδων εκατομμυρίων ευρώ από ισχυρούς επιχειρη
ματικούς ομίλους. Κι όμως, όπως συμβαίνει πάντα με τους ε
πενδυτές, αυτοί δεν διστάζουν να αφήσουν «σύξυλο» ένα έρ
γο μόλις μυριστούν ότι δεν διασφαλίζεται η κερδοφορία τους. 
Ετσι και με το «Ερασίνειο»: Μετατράπηκε σε κουφάρι, τα κτί- 
σματα «χάσκουν» και οι τράπεζες το βγάζουν κάθε τόσο στο 
«σφυρί», αντί αυτός ο χώρος να αξιοποιηθεί για μια ζωτική α
νάγκη του λαού της περιοχής.

ο «Ριζοσπάστης» βρέθηκε στον συγκεκριμένο χώρο, όπου 
μας υποδέχτηκε ο Μάης Μεντής, πρόεδρος του Εργατικού 
Κέντρου Λαυρίου - Ανατ. Αττικής και με τον οποίο συζητή
σαμε για το ζήτημα της έλλειψης νοσοκομείου στην περιοχή.

Αρχικό μας περιγράφει τις συνέπειες,από την ανυπαρξία δημό
σιου νοσοκομείου στην περιοχή, σημειώνοντας ότι καθημερινά 
υπάρχουν έκτακτα περιστατικά που φέρνουν ανθρώπους αντι
μέτωπους με μεγάλους κινδύνους, αφού καλούνται να διανύ-

Το κουφάρι του «Ερασίνειου»: Για το κράτος 
και τους επιχειρηματικούς ομίλους είναι 

προτιμότερο να σαπίζουν υποδομές αφού δεν 
αποφερουν κέρδος, πορα να ικανοποιηθεί η 
αναγκη του λαού για δημόσιό νοσοκομείο

σουν μεγάλες αποστάσεις για να φτάσουν στα 
απομακρυσμένα νοσοκομεία που εφημερεύουν.

Το Εργατικό Κέντρο 
και τα Σωματεία στη μάχη 
για δημιουργία δημόσιου 
νοσοκομείου

Ο Μ. Μεντής θυμάται για παράδειγμα τις τρα
γικές στιγμές που έζησαν οι κάτοικοι της 
περιοχής όταν ξέσπασε η φονική πυρκαγιά 
στο Μάτι, «που η αργοπορία μέχρι να φτάσουν 
οι εγκαυματίες στα νοσοκομεία, όπως στο Θρι- 
άσιο, ήταν δυστυχώς ένας από τους λόγους που 

επιβάρυναν την κατάστασή τους. Επίσης πριν λίγα χρόνια εργα
ζόμενος του δήμου Κορωπίου εν ώρα εργασίας έχασε τη ζωή του 
από τσίμπημα σφήκας περιμένοντας πολλή ώρα να έρθει ασθενο
φόρο να τον παραλάβει. Διαρκώς υπάρχουν ελαφριά ή πιο βαριά 
περιστατικά που ο λαός της περιοχής περνάει έναν Γολγοθά για 
να φτάσει να δεχτεί την ιατρική φροντίδα», αναφέρει.

Θέτοντας το ερώτημα ποιος ωφελείται από την ανυπαρξία τέ
τοιας δομής στην περιοχή, παρόλο που ο λαός την έχει ανάγκη, 
απαντιέται και το «γιατί» καμιά κυβέρνηση δεν έχει υλοποιήσει τη 
συγκεκριμένη διεκδίκηση. Οπως μας λέει ο πρόεδρος του ΕΚ, «α
ποτέλεσμα όλης αυτής της ανεπάρκειας των δομών Υγείας είναι ο 
λαός να κατευθάνεται στην ουσία στα ιδιωτικά ιατρεία, με τα τε
λευταία να ξεφυτρώνουν σαν μανιτάρια σε όλη την περιοχή μας».

Στον αντίποδα παρουσιάζει τις πρωτοβουλίες και δράσεις που 
εδώ και χρόνια παίρνει το Εργατικό Κέντρο μαζί με φορείς της πε
ριοχής για το ζήτημα του νοσοκομείου και ευρύτερα για την προ
στασία και υγεία του λαού:

«Το ΕΚ Λαυρίου - Ανατ. Αττικής παρεμβαίνει διαχρονικά για τις 
ελλείψεις στις δομές Υγείας και ειδικότερα για το τεράστιο πρό
βλημα της ανυπαρξίας δημόσιου Γενικού Νοσοκομείου. Διεκδικεί 
ένα συνολικό πλαίσιο αιτημάτων που περιλαμβάνει τη δημι
ουργία δικτύου ενισχυμένης ΠΦΥ, σταθμούς ΕΚΑΒ κοντά 
στους μεγάλους εργασιακούς χώρους, μελέτες για την επι
βάρυνση της περιοχής από βιομηχανικές ζώνες και το αε
ροδρόμιο, ειδικά μέτρα προστασίας για εκεί και βέβαια τη 
δημιουργία του δημόσιου νοσοκομείου».

Οσον αφορά το τελευταίο, προσθέτει πως «έχει προχωρήσει 
σε μία σειρά δράσεων και κινητοποιήσεων προς τους αρμόδιους 
κρατικούς φορείς με επιστολές, παρεμβάσεις και άλλες μορφές 
δράσης όπως συγκέντρωση έξω από το υπουργείο Υγείας. Ση
μαντικό βήμα στην κατεύθυνση της οργάνωσης των φορέ
ων της ευρύτερης περιοχής είναι η σύσκεψη και ο συντο
νισμός δεκάδων σωματείων, συνδικάτων και άλλων μαζι
κών φορέων που πραγματοποιήθηκε το προηγούμενο διάστημα 
και που προσπαθεί να αναδείξει την αναγκαιότητα του αγώνα για 
ενδυνάμωση των πρωτοβάθμιων δομών Υγείας σε όλη την περι
οχή και της δημιουργίας του νοσοκομείου».

Να επιταχθεί το «Ερασίνειο»!
Μας μιλάει επίσης για τον χώρο του «Ερασίνειου» όπου 

βρισκόμαστε:

«Αυτός ο χώρος είναι μια ιδιωτική πρωτοβουλία για τη 
δημιουργία Ογκολογικού Νοσοκομείου, από επενδυτές που 
μυρίστηκαν άλλο ένα κερδοφόρο πεδίο από τις ιατρικές α
νάγκες του λαού, που όμως τελικά δεν ολοκληρώθηκε. Τα 
τελευταία χρόνια γίνεται προσπάθεια να βγει στο σφυρί από 
τις τράπεζες που είναι ομολογιούχοι και εμπλέκονταν στη 
χρηματοδότηση, ενώ πιθανολογείται ότι χρέη υπάρχουν και 
προς τα ασφαλιστικά ταμεία. Εχει οριστεί νέος πλειστηρι- 

ασμός για την άνοιξη, όπως γνωρίζουμε.
Είναι ένας χώρος ο οποίος μπορεί να φιλοξενήσει περισ

σότερες από 220 κλίνες και που είναι σε μεγάλο βαθμό έτοι
μος ώστε με προσθήκες να λειτουργήσει. Το Εργατικό Κέ
ντρο, τα σωματεία και οι φορείς της περιοχής απαιτού
με να επιταχθεί από τον κρατικό μηχανισμό και να στε
λεχωθεί πλήρως με ιατρικό, νοσηλευτικό και διοικητι
κό προσωπικό, αλλά και με τον αναγκαίο υλικοτεχνι- 
κό εξοπλισμό και να λειτουργήσει ως ένα δημόσιο Γε
νικό Νοσοκομείο που να καλύπτει όσο το δυνατόν πε
ρισσότερο τις ανάγκες του λαού της περιοχής τουλά
χιστον της Νοτιοανατολικής Αττικής. Φυσικά αυτό προ
ϋποθέτει ότι στην πορεία θα συνδεθεί με οδικό άξονα με τις 
πιο απομακρυσμένες περιοχές για γρήγορη, ασφαλή και ε
λεύθερη πρόσβαση σε αυτό».

Τονίζει ωστόσο ότι «για εμάς δεν είναι αυτοσκοπός να 
γίνει εκεί το Γενικό Νοσοκομείο, αλλά μπροστά στην 
πανδημία και γενικά στα προβλήματα του συστήματος 
Υγείας θα βοηθούσε τα μέγιστα η αξιοποίησή του και 
πως αν βρεθεί άλλος χώρος για νοσοκομείο με τα χα
ρακτηριστικά που προτάσσουμε παραπάνω, θα μας έ
βρισκε σύμφωνους σε κάθε περίπτωση».

Τέλος ο Μ. Μεντής σχολιάζει τις φωνές που ακούγονται το 
τελευταίο διάστημα, μεταξύ αυτών κυρίως από τοπικούς δη
μοτικούς παράγοντες της κυβέρνησης, που τάχα αναγνωρί
ζουν ότι ...ήρθε η ώρα να φτιαχτεί νοσοκομείο στην περιοχή 
των Μεσογείων ή αντίστοιχα η προκήρυξη σχετικής μελέτης 
από την περιφερειακή αρχή κ.ά.

Οι ανάγκες του λαού
δεν χωρούν στην επιχειρηματική
δράση στην Υγεία
Το μεγάλο ζήτημα, όπως εξηγεί, είναι ότι πουθενά δεν λένε 

για το πώς θα λειτουργεί αυτό το νοσοκομείο.
«Το Εργατικό Κέντρο ξεκάθαρα παλεύει για δημόσιο Γενικό 

Νοσοκομείο που θα καλύπτει τις ανάγκες του λαού της περιο
χής και που θα παρέχει δωρεάν παροχές σε όλους χωρίς κα
μία ιδιωτική σύμπραξη τύπου ΣΔΙΤ ή άλλο σχήμα επιχειρη
ματικής δράσης, που τελικά θα αναγκάζει τους εργαζόμε
νους να βάζουν και πάλι το χέρι στην τσέπη. Μακριά επίσης 
από τους σχεδιασμούς της κυβέρνησης για το "νέο ΕΣΥ" 
της λογικής του κλεισίματος νοσοκομείων ή αποψίλωσής 
τους, που διογκώνουν και μεταθέτουν τα προβλήματα, δη
μιουργώντας άλλες τρύπες. Δεν επιδιώκουμε να μεταφερ
θεί νοσοκομείο εδώ αφήνοντας ακάλυπτες ανάγκες αλλού.

Επιμένουμε σταθερά στην ενίσχυση της ΠΦΥ, την ολοκληρω
μένη και πλήρη λειτουργία όλων των Κέντρων Υγείας της Ανατ. 
Αττικής, δημιουργία νέων όπου χρειάζεται, καθώς η ανάγκη για 
άμεση πρόσβαση των ασθενών σε αυτά είναι αναντικατάστατη».

Και ο Μ. Μεντής καταλήγει με το κάλεσμα που απευθύ
νουν το Εργατικό Κέντρο και τα Σωματεία της περιοχής στον 
λαό της περιοχής «σε καμία περίπτωση να μην κρατήσει 
στάση αναμονής. Τη δημιουργία του νοσοκομείου μπορεί 
να την επιβάλει ο ίδιος με τον αγώνα του, μακριά από χι
λιοειπωμένες υποσχέσεις».
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1  Κινδυνεύει με κατάρρευση το ΕΣΥ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

196.88 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΠΟΕΑΗΝ
Κινδυνεύει 
ρε κατάρρευση
το ΕΣΥ

ΜΕΤΑιο τελεσίγραφο που έστειλε ο υπουργόε Υγεί- 
as. θάνοε Πλεύρηε. στουε ανεμβολίαστουε υγειονο- 
μικούε αναφέρονταε πωε όσοι δεν έχουν εμβολια
στεί με πρώτη και δεύτερη δόση έωε 31 Μαρτίου θα 
δουν την πόρτα τηε εξόδου από το ΕΣΥ, ο πρόεδροε 
τηε ΠΟΕΔΗΝ παίρνει θέση, δίνονταε στοιχεία με αριθ- 
μούε σε ότι αφορά στουε υγειονομικούε. Σύμφωνα με 
τον Μιχάλη Γιαννάκο, πρόεδρο τηε ΠΟΕΔΗΝ, 10.000 
άτομα που δεν έχουν κάνει την αναμνηστική δόση θα 
δουν την πόρτα τηε εξόδου και αυτό θα οδηγήσει στην 
κατάρρευση του συστήματοε υγείαε.

«Σε μία ημέρα που είχαμε 119 νεκρούε θα περί- 
μενε κανείε ο υπουργόε Υγείαε να ανακοινώσει την 
ενίσχυση του ΕΣΥ και όχι αηολύσειε. Εάν μαζί με τουε 
εμβολιασμούε είχε ενισχυθεί το ΕΣΥ θα είχαμε καλύ
τερα αποτελέσματα στην πανδημία. Αποδείχτηκε ότι 
η υποχρεωτικότητα ήταν αδιέξοδο λάθοε τηε κυβέρ-

νησηε, που έχει καταλήξει να είναι ένα καπρίτσιο».
0 κ. Γιαννάκοε τόνισε πωε η κυβέρνηση είχε προ

αναγγείλει να επεκταθεί η υποχρεωτικότητα σε όλο 
το δημόσιο και εν τέλει εφαρμόστηκε μόνο στο υγειο

νομικό προσωπικό. «Πολλοί συνάδελφοι εργάζονται 
ενώ νοσούν και 3.000 πλήρωε εμβολιασμένοι απου
σιάζουν επειδή νοσούν. Ωε εκ τούτου θεωρούμε λάθοε 
4.700 συνάδελφοι σε σύνολο Θ5.000 να βρίσκονται 
σε αναστολή, ενώ το προσωπικό είναι γονατισμένο».

«Ο εμβολιασμόε δεν είναι κοροϊδία, σώζει ζωέε 
και πρέπει όλοι να εμβολιαστούμε. Ο υπουργόε Υγεί- 
αε είπε ότι από 1η Απριλίου όσοι δεν έχουν εμβολι
αστεί. ο εμβολιασμόε θα είναι τυπικό προσόν για τη 
δουλειά τουε στο ΕΣΥ. Αφησε ανοιχτό πωε όσοι δεν 
κάνουν την αναμνηστική δόση κι αυτοί θα βρεθούν 
εκτόε ΕΣΥ». «Εμείε πληρώνουμε βαρύ το τίμημα του 
κορωνοϊού. Καλέσαμε και καλούμε τουε συναδέλ- 
φουε να εμβολιαστούν. Εάν φύγουν 10.000 άτομα 
που δεν κάνουν την αναμνηστική δόση και 5.000 που 
βρίσκονται σε αναστολή, τι θα γίνει το σύστημα υγεί
αε από την 1 η Απριλίου;».
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1  Δημόσια Υγεία στη δίνη του κυκλώνα
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1876.35
cm²

Κυκλοφορία: 3820

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΔΗΜΙΑ ► 18-19

Στη δίνη του κυκΑώνα 
η δημόσια Υγεία
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1  Δημόσια Υγεία στη δίνη του κυκλώνα
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-02-2022

Δημόσια Υγεία 
στη δίνη του κυκλώνα
Στο έλεος του κορωνοϊού και των πολιτικών αποφάσεων τα δημόσια νοσοκομεία
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Με τα πιο μελανά χρώματα περιγράφουν γιατροί και νοσηλευτές τις συνθήκες που 
επικρατούν στα δημόσια νοσοκομεία την ώρα που η πανδημία αποδεκατίζει πόλεις 
ολόκληρες και οι απώλειες ανθρώπων όλο και αυξάνονται.

Δ
ύο χρόνια από την έλευ
ση του κορωνοϊού SARS- 
CoV-2, οι δημόσιες δο
μές υγείας κλήθηκαν να 
σηκώσουν δυσανάλογο των δυνατο
τήτων τους βάρος, καθώς είναι γνω

στά και δεδηλωμένα τα χρόνια προ
βλήματα του Εθνικού Συστήματος Υ
γείας, προβλήματα που διογκώθηκαν 
με την πανδημία της Covid-19.

Σύμφωνα με την ομοσπονδία των 
νοσοκομειακών γιατρών (ΟΕΝΓΕ) τα 
δημόσια νοσοκομεία και τα κέντρα υ
γείας είναι στο κόκκινο, με το προσω
πικό αποδεκατισμένο, κάτω από τα 
όρια ασφαλούς λειτουργίας και εφη- 
μέρευσης, με υγειονομικούς εξου
θενωμένους από τις αλλεπάλληλες 
εφημερίες και τις απανωτές βάρδιες, 
χωρίς ρεπό.

Σε επιστολή τους προς το υπουργείο 
Υγείας αναφέρουν χαρακτηριστικά: 

«Στα τμήματα επειγόντων περι

στατικών Covid σημειώνεται ρεκόρ 
προσελεύσεων, οι εισαγωγές Covid 
ασθενών έχουν αυξηθεί κατά 35% 
μέσα σε λίγες μόνο μέρες, Covid α
σθενείς στοιβάζονται σε ράντζα και 
φορεία στο τέλος κάθε εφημερίας, 
περιμένοντας ώρες μέχρι και ολόκλη
ρα 24ωρα να διακομιστούν σε άλλα 
νοσοκομεία ή να επιστρέφουν στο 
σπίτι»

Οι γιατροί τονίζουν: «Αντί για τη 
στελέχωση του δημόσιου συστήμα
τος Υγείας με μαζικές προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού όλων των α
ναγκαίων ειδικοτήτων, η κυβέρνηση 
προσπαθεί να μπαλώσει τα κενά με 
μεθόδους επισφαλείς και επικίνδυ
νες για υγειονομικούς και ασθενείς, 
με τη μείωση της καραντίνας σε 5 μέ
ρες, με μετακινήσεις προσωπικού και 
κλείσιμο χειρουργείων. Νοσούντες, 
μεταδοτικοί υγειονομικοί αναγκά
ζονται να εργάζονται, εκθέτοντας σε

Υποβάθμιση 
του Παίδων 
Πεντέλης 

η μετατροπή του 
σε mega 

εμβολιαστικό 
κέντρο

κίνδυνο την υγεία τόσο των ίδιων όσο 
και των ασθενών, μετατρέποντας τα 
νοσοκομεία σε χώρους υπερμετάδο- 
σηςτου ιού».

Σύμφωνα με τους γιατρούς που 
βρίσκονται στην πρώτη γραμμή τα 
νοσοκομεία με τα πιο μεγάλα προ
βλήματα στην Αττική είναι τα ακό
λουθα:

Σισμανόγλειο
Το Σισμανόγλειο είχε κληθεί να ση

κώσει το βάρος των ασθενών με κο- 
ρωνοϊό SARS-CoV-2 κατά την πρώτη 
περίοδο διαχείρισης της πανδημίας 
και ενώ τον Νοέμβριο, σε συνάντη
ση του με την ΟΕΝΓΕ, ο υπουργός 
Υγείας είχε δηλώσει κατηγορηματι
κά ότι - στο πλαίσιο διαχείρισης της 
πανδημίας - δεν θα είναι στον σχεδί
ασμά του υπουργείου η δημιουργία 
ξανά μονοθεματικών νοσοκομείων 
Covid, δύο μήνες μετά ανακοίνωσε 
τη μετατροπή του νοσοκομείου «Σι- 
σμανόγλειο» σε αποκλειστικά νοσο
κομείο Covid και ότι την εφημερία 
του για μη Covid περιστατικά θα κα- 
λύψουν τα νοσοκομεία «Αγιοι Ανάρ
γυροι» και ΝΙΜΤΣ.

Όσο για την ανακοίνωση της συμ
μετοχής του ιδιωτικού τομέα με 300 
κλίνες, εκεί διακομίζονται ασθενείς 
από τα δημόσια νοσοκομεία ή τα ΤΕΠ 
μόνο με ελαφρά συμπτώματα και δεν 
χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης α
πό άλλη ειδικότητα, σύμφωνα με το 
πρωτόκολλο συνεργασίας ιδιωτικών 
κλινικών - ΕΟ Π ΥΥ.

Για απόλυτο εμπαιγμό κάνει λόγο 
το προεδρείο της ΟΕΝΓΕ, καθώς με- 
τατρέπεται ένα ακόμη νοσοκομείο 
του Λεκανοπεδίου σε μονοθεματι- 
κό, αν και έχει μεγάλες ελλείψεις σε 
ιατρονοσηλευτικό προσωπικό. Την ί
δια ώρα, ένα από τα τρία ογκολογικά 
νοσοκομεία μετατρέπεται σε γενικό, 
με όλα τα προβλήματα που αυτό συ
νεπάγεται.

Η «Αγία Όλγα»
Κάθε όριο έχει ξεπεράσει η κατά

σταση που επικρατεί στο Κωνστα- 
ντοπούλειο νοσοκομείο Νέας Ιωνίας 
σύμφωνα με τους γιατρούς:

«Εκτός από τα προβλήματα τραγι

κής υποστελέχωσης και υποχρημα- 
τοδότησης, που είναι κοινά για όλα 
τα νοσοκομεία της χώρας, ιδιαίτερο 
πρόβλημα αποτελεί η απαράδεκτη 
αυταρχική συμπεριφορά του διοικη
τή (πειθαρχικές ποινές ενάντια σε ερ
γαζόμενους με ασήμαντες αφορμές, 
παραβίαση των κανόνων ακόμα και 
του ίδιου του υπουργείου Υγείας περί 
καραντίνας και αναρρωτικών αδειών, 
ευνοιοκρατία και μεροληψία υπέρ λί
γων συγκεκριμένων διευθυντών ενά
ντια στην πλειοψηφία των γιατρών 
και των τμημάτων του νοσοκομείου) 
που έχει ωθήσει σε παραιτήσεις πολ
λούς ειδικευόμενους γιατρούς χει
ρουργικής και παθολογίας».

Σε γενική τους συνέλευση, οι εργα
ζόμενοι εκτίμησαν πως η κατάσταση 
πλέον είναι μη αναστρέψιμη, καθώς 
έχει εξαντληθεί κάθε προσπάθεια ε
πικοινωνίας με τον συγκεκριμένο δι
οικητή.

Το Λαϊκό
Εκεί συνέβη το εξής πρωτάκου

στο, σύμφωνα με το προεδρείο της 
ΟΕΝΓΕ: Συνάδελφός τους στο νοσο
κομείο Λαϊκό είχε κριθεί από το συμ
βούλιο επιλογής επιμελητών ΕΣΥ ως 
έχουσα «μέγιστο μειονέκτημα» ε
πειδή είναι μητέρα δύο παιδιών, με 
την απόφαση μάλιστα να επικυρώνε
ται από την αναπληρώτρια υπουργό 
Υγείας Μίνα Γκάγκα.

Όπωςεπισημαίνεται από την ΟΕΝ
ΓΕ, ο Συνήγορος του Πολίτη, στον 
οποίο προσέφυγε η γιατρός, υιοθετεί 
τις ενστάσεις της και τις επισημάν
σεις της ομοσπονδίας, χαρακτηρίζο
ντας την ενέργεια του συμβουλίου 
απαράδεκτη διάκριση φύλου - οικο
γενειακής κατάστασης και ζητεί την 
αναπομπή του πρακτικού και επανά
ληψη της κρίσης.

Παίδων Πεντέλης
Η περίπτωση του Παίδων Πεντέ

λης έχει συζητηθεί πολύ και έχει - ό
χι αδίκως - προσελκύσει τα φώτα της 
δημοσιότητας, με την αιφνιδιαστική 
απόφαση του υπουργείου να σταμα
τήσει τις εφημερίες το νοσοκομείο 
ώστε να λειτουργήσει εκεί mega εμ- 
βολιαστικό κέντρο για παιδιά.
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1  Δημόσια Υγεία στη δίνη του κυκλώνα
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-02-2022

Σύμφωνα με τους γιατρούς, η με
τατροπή του Παίδων Πεντέλης σε 
εμβολιαστικό κέντρο είναι άκρως ε
πικίνδυνη και απαράδεκτη, όπως ση
μειώνει η ΟΕΝΓΕ.

Το Παίδων Πεντέλης είναι ένα α
πό τα μόνο τρία δημόσια νοσοκομεία 
Παίδωντης Αττικής. Εξυπηρετεί έναν 
μεγάλο πληθυσμό (βόρεια Αττική, α
νατολική Αττική, Εύβοια, Βοιωτία), 
που τώρα στερείται τη νοσοκομεια
κή παιδιατρική περίθαλψη.

Ο υπουργός Υγείας απεμπολεί πα
νηγυρικά τις ίδιες τις δικές του δε
σμεύσεις. Συγκεκριμένα, την 1η Νο
εμβρίου, είχε δηλώσει επίσημα προς 
την ΟΕΝΓΕ πως δήθεν ώς το τέλος 
του 2021 θα είχαν απομακρυνθεί ό
λα τα εμβολιαστικά κέντρα από τα 
νοσοκομεία και θα λειτουργούσαν 
μόνο σε εξωνοσοκομειακές δομές.

Σύμφωνα με τους γιατρούς, η επι
φόρτιση των νοσοκομείων με το εμ- 
βολιαστικό έργο, εκτός από τη δημι
ουργία μεγάλων προβλημάτων στη 
λειτουργία τμημάτων και κλινικών, 
με δεδομένες τις ελλείψεις προσωπι
κού και υποδομών, είναι επικίνδυνη 
για τους προσερχόμενους προς εμ
βολιασμό (ενηλίκους ή παιδιά) λόγω 
υψηλού ίίκού φορτίου μέσα στα νο
σοκομεία.

Όπως αναφέρουν, τα κέντρα υγεί
ας και τα παιδιατρικά τμήματα των 
γενικών νοσοκομείων είναι αποψιλω- 
μένα από παιδίατρους και τώρα δίνε
ται η χαριστική βολή με την αναστο
λή λειτουργίας ολόκληρων νοσοκο
μείων παίδων.

Οι εργαζόμενοι αντέδρασαν δυ
ναμικά με συγκεντρώσεις έξω από 
το νοσοκομείο, όπου εμφανίστηκαν 
και δυνάμεις των ΜΑΤ, ενώ η απερ
γία που προκήρυξαν κρίθηκε από το 
δικαστήριο παράνομη, ύστερα από 
προσφυγή του Θάνου Πλεύρη.

«Έχουν φέρει την αστυνομία να 
κλείσει το ένα από τα τρία παιδιατρι
κά νοσοκομεία της Αττικής που σή
μερα κανονικά εφημερεύει και που 
οι εργαζόμενοί του προσπαθούν να 
το κρατήσουν ανοιχτό για τα άρρω
στα παιδάκια» τόνισε τότε ο γενικός 
γραμματέαςτης ΟΕΝΓΕ Παναγιώτης 
Παπανικολάου.

Σε ανάρτησή του ο γενικός γραμ
ματέας της ΟΕΝΓΕ τόνισε ότι πίσω α
πό την αιφνιδιαστική κυβερνητική 
απόφαση για αναστολή της 24ωρης 
εφημερίας του Παίδων Πεντέλης με 
πρόσχημα τη μετατροπή του απο
κλειστικά σε εμβολιαστικό κέντρο, 
κρύβεται η κυβερνητική πρόθεση 
για πλήρη διάλυση της δημόσιας νο
σοκομειακής παιδιατρικής περίθαλ
ψης στην Αττική προς εξυπηρέτηση 
της κερδοσκοπίας ιδιωτών κλινικαρ- 
χών με όπλο τον εκβιασμό γονέων 
άρρωστων παιδιών.

Ο Παναγιώτης Παπανικολάου υ
πογράμμισε: «Η πολιτική ηγεσία του 
υπουργείου Υγείας αλλά και ο κυ
βερνητικός εκπρόσωπος έχουν προ
σπαθήσει να κρύψουν αυτήν την α
λήθεια με διάφορα γελοία ψέματα. 
Όμως σήμερα αποδεικνύεται περί
τρανα η πραγματικότητα: ο στόχος 
είναι η διάλυση και των τριών δημό
σιων παιδιατρικών νοσοκομείων της 
Αττικής. Με νέο έγγραφο της 1ης Υ- 
ΠΕ 24.1.22 (παρόμοιο σε ύφος με το 
προηγούμενο που αφορούσε το Παί
δων Πεντέλης) «διατάσσονται» ειδι
κευόμενοι γιατροί του Αγία Σοφία, 
του Αγλαΐα Κυριάκού και του Αλεξάν
δρα να φύγουν από τα νοσοκομεία 
τους και να πάνε στο «mega εμβολια- 
στικό κέντρο Προμηθέας», «κατ' αρ
χήν για 10 μέρες και βλέπουμε.»

Τι ισχυρίζεται η κυβέρνηση
Από την πρώτη στιγμή που ανα

κοινώθηκε η μετατροπή του Παίδων 
Πεντέλης σε εμβολιαστικό κέντρο 
και υπό το βάρος των αντιδράσεων, 
η κυβέρνηση από την πλευρά της ε
πιχειρεί να καθησυχάσει λέγοντας 
ότι η υποβάθμιση του νοσοκομείου 
με πρόσχημα τους εμβολιασμούς 
των παιδιών είναι κάτι το προσωρι
νό. «Είναι προσωρινό το μέτρο, θα 
ισχύσει έως έξι εβδομάδες, αυτό εί
ναι το ταβάνι», υποστήριξε ο υπουρ
γός Υγείας Θάνος Πλεύρης από το 
βήμα της Βουλής. Παρόμοιες διαβε
βαιώσεις επιχείρησε να δώσει στους 
εργαζομένους του νοσοκομείου και 
η αναπληρωτής υπουργός Υγείας Μί
να Γκάγκα, η οποία επισκέφθηκε το 
νοσοκομείο.

Η αντίδραση της αντιπολίτευσης
Ο τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ 

Ανδρέας Ξανθός, άνθρωπος ήπιων 
τόνων αλλά με μεγάλη γνώση των 
προβλημάτων του συστήματος Υγεί
ας, καθώς υπήρξε ο μακροβιότερος 
υπουργός Υγείας επί κυβέρνησης 
ΣΥΡΙΖΑ, εξαπέλυσε σφοδρή επίθεση 
στην κυβέρνηση για την αναστολή 
των εφημεριών στο Παίδων Πεντέ
λης, αλλά και για την εν γένει διαχεί
ριση της πανδημίας. Όπως τόνισε 
στη Βουλή «η ουσία είναι πως το Παί
δων Πεντέλης αυτήν τη στιγμή είναι 
εκτός εφημεριών αλλά και δεν επιτε- 
λεί τον ρόλο του ως Mega Παιδιατρι
κό Εμβολιαστικό Κέντρο».

Και τόνισε ότι η αναστολή των ε
φημεριών του Παίδων Πεντέλης «εί
ναι παράδειγμα μιας εντελώς αλλο
πρόσαλλης διαχείρισης που γίνεται 
αυτή την περίοδο και από τα πιο χα
ρακτηριστικά παραδείγματα πανω
λεθρίας, φιάσκου στις πιεστικές ανά
γκες αυτής της περιόδου που αυξά
νονται οι νοσήσεις παιδιών».

«Αποφασίσατε την αναστολή των

εφημεριών ενός από τα τρία παιδια
τρικά νοσοκομεία που έχει το λεκα
νοπέδιο, για να προστεθούν επιπλέ
ον έξι εμβολιαστικές γραμμές και οι 
τέσσερις που υπήρχαν να γίνουν δέ
κα», αντί, όπως υποστήριξε, να επιλε- 
γεί μια άλλη εναλλακτική λύση, όπως 
να γίνει ένα Mega Παιδιατρικό Εμβο- 
λιαστι κό Κέντρο στο κέντρο της πρω
τεύουσας και να στηριχθεί με προ
σωπικό από το ΕΣΥ, στο πρότυπο του 
Mega Εμβολιαστικού Κέντρου στο 
Μαρούσι.

Επίσης, θα μπορούσαν να δημι- 
ουργηθούν μια - δύο εμβολιαστικές 
γραμμές επιπλέον στα νοσοκομεία 
που έχουν παιδιατρικές κλινικές και 
να ενθαρρυνθούν ιδιώτες γιατροί, οι 
οικογενειακοί παιδίατροι να διαδρα
ματίσουν έναν πιο ενεργό ρόλο, ακό
μα και να επιταχθούν εάν χρειαστεί 
για να στελεχώσουν κάποιες ώρες έ
να Mega Παιδιατρικό Εμβολιαστικό 
Κέντρο.

«Εσείς, όμως επιλέξατε τη χειρό
τερη επιλογή και μάλιστα την κάνατε 
με αυταρχικό τρόπο» τόνισε ο τομε
άρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ.

Σύμφωνα με τον Ανδρέα Ξανθό, 
οι αποφάσεις για το Παίδων Πεντέ
λης είναι αποτέλεσμα ενός σχεδίου 
«συνολικής παρέμβασης ακρωτηρι
ασμού του δημόσιου συστήματος 
Υγείας, που ενισχύουν τις ανησυχίες 
ότι πάτε να κάνετε μια παρέμβαση 
μετασχηματισμού, απαξίωσης και α
πώλειας χαρακτήρα ενός δημόσιου 
νοσοκομείου».

Για τον λόγο αυτό, ο τομεάρχης Υ
γείας του ΣΥΡΙΖΑ πρότεινε οι εμβολι- 
αστικές γραμμές του Παίδων Πεντέ

λης από δέκα να γίνουν πέντε και να 
επαναλειτουργήσουν οι εφημερίες 
του νοσοκομείου από τις 2 Φεβρου
άριου.

Αναφέρθηκε δε και στο γεγονός 
ότι το Μέγαρο Μαξίμου είναι αυτό 
που «κάνει την επιδημιολογική επι
τήρηση» και «κάνει κινήσεις που είναι' 
αλλοπρόσαλλες, που δημιουργούν 
δικαιολογημένα αντανακλαστικά και 
των εργαζομένων και των τοπικών 
κοινωνιών».

«Κατά την άποψή μου», τόνισε ο 
Ανδρέας Ξανθός, «αυτά δεν είναι τυ
χαία αλλά είναι σχέδιο που σιγά - σι
γά απαξιώνει κρίσιμες δομές» που ε
τοιμάζονται «με τον νέο χάρτη του 
ΕΣΥ», σημειώνοντας παράλληλα ότι 
οι πόροι που έχουν δεσμευτεί για την 
υγεία από το ταμείο ανάκαμψης είναι 
πολύ λίγοι, καθώς αντιστοιχούν στο 
5% επ ί του συνολι κού ποσού όταν με- 
σοσταθμικά οι χώρες της Ε.Ε. δίνουν 
το 10% για δομές υγείας.

Όπως υπογράμμισε, το θέμα δεν 
είναι η αναβάθμιση μόνο των υποδο
μών του ΕΣΥ «αλλά και το ανθρώπινο 
δυναμικό τους που αποδυναμώνεται 
καθημερινά και έχουμε φτάσει να έ
χουμε 10.000 λιγότερο προσωπι
κό από πέρυσι και δεν έχετε κανέναν 
σχεδίασμά γί αυτό».

Ο υπουργός Υγείας
Από την πλευρά του, απαντώντας 

στον Ανδρέα Ξανθό, ο υπουργός Υ
γείας αρνήθηκε ότι υπάρχει «άλλος 
σχεδιασμός» και υποστήριξε ότι το 
Παίδων Πεντέλης «θα επαναλειτουρ- 
γήσει κανονικότατα. Το μέγιστο της 
αναστολής των εφημεριών του νοσο

κομείου που είχε τεθεί ήταν οι έξι ε
βδομάδες προκειμένου να ενισχυθεί 
ο παιδικός εμβολιασμός. Δεν υπάρχει 
κανένας άλλος σχεδιασμός ή καμία 
άλλη σκέψη».

Υποστήριξε ότι «57 άτομα προσω
πικό έχουν προστεθεί στο Παίδων 
Πεντέλης, άρα το νοσοκομείο θα 
μπορέσει να επανέλθει στις εφημε
ρίες ίσως ακόμα και πιο γρήγορα και 
από τις έξι εβδομάδες». Είπε μάλιστα 
ότι η επιλογή του Παίδων Πεντέλης 
έγινε «καθώς υπήρχαν οι διαβεβαιώ
σεις ότι δεν θα επηρεαζόντουσαν οι 
νοσηλείες καθώς και ότι οι εφημερίες 
του μπορούσαν να καλυφθούν από 
τα άλλα δύο παιδιατρικά νοσοκομεία 
του λεκανοπεδίου, που έτσι και αλ
λιώς εφημερεύουν παράλληλα όταν 
εφημερεύει το Παίδων Πεντέλης».

Ισχυρίστηκε πως «η λύση της ανα
στολής των εφημεριών του Παίδων 
Πεντέλης επιλέχθηκε για συγκεκρι
μένο διάστημα και δεν ξεκίνησε για 
να παραταθεί ή οτιδήποτε άλλο. Αυ
τή η δέσμευση παραμένει.Το απώτα
το όριο αναστολής των εφημεριών ή
ταν και είναι οι έξι εβδομάδες». .

Αναφερόμενος στις επικρίσεις που 
δέχθηκε για τη στελέχωση του ΕΣΥ, 
είπε ότι ΜΕΘ «δεν είναι τα κρεβάτια 
και τα μηχανήματα αλλά ότι πρέπει 
οι κλίνες ΜΕΘ να μπορεί και να στε
λεχώνονται, γι’ αυτό και φτιάχτηκαν 
1.000 κλίνες ΜΕΘ μόνο επιπλέον» και 
υποστήριξε ότι «για να ξαναγίνει ελ
κυστικό το ΕΣΥ, για να το προτιμούν 
οι γιατροί, επεξεργαζόμαστε κίνητρα 
που θα είναι οικονομικά αλλά και ε
ξέλιξης, που σύντομα θα παρουσια
στούν».
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1  Η πανδημία μείωσε κατά 6 μήνες το προσδόκιμο
ζωής

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

619.4 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΘΕΣΗ ΤΗΣ ΚΟΜΙΣΙΟΝ ΚΑΤΑΡΡΙΠΤΕΙ TO SUCCESS STORY ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ

Η πανδημία μείωσε κατά 6 
μήνες το προσδόκιμο ζωής

«Καιαπέλιης» τα στοιχεία 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής 
για την Ελλάδα. Η χώρα 
καταγράφει πολλούς θανάτους, 
παρότι επλήγη λιγότερο σε 
σύγκριση με πολλές άλλες 
ευρωπαϊκές χώρες 
• «Δεν υπήρχαν αρκετές 
νοσοκομειακές κλίνες» 
αναφέρεται στην έκθεση, 
φέρνοντας την κυβέρνηση 
ενώπιον των ευθυνών της 
για τη μη στήριξη του ΕΣΥ

► Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

ο success story της 
κυβέρνησης για την 
επιτυχή διαχείρι
ση της πανδημίας 
ανατρέπεται. Η Κο
μισιόν σε έκθεσή 

ggggggg της καταδεικνύει 
ότι η Covid-19 μεί

ωσε κατά 6 μήνες το προσδόκιμο 
ζωής στην Ελλάδα, καθώς το ΕΣΥ 
βρίσκεται σε τροχιά υποβάθμισης 
και οι πολίτες καλούνται να βάλουν 
βαθιά το χέρι στην τσέπη για την 
υγεία τους.

Η έκθεση της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής «Προφίλ Υγείας 2021» 
καταρρίπτει και τα περί «ανύπαρ
κτης» πλεονάζουσας θνησιμότητας 
(δηλαδή τους περισσότερους από 
τους αναμενόμενους θανάτους σε 
σχέση με περασμένα έτη) του Κυ
ριάκου Μητσοτάκη τον περασμένο 
Οκτώβριο. Η «Εφ.Συν.» από νωρίς 
είχε φέρει στο φως τα στοιχεία για 
το αντίθετο, προδημοσιεύοντας 
αποσπάσματα του βιβλίου «Παν
δημία COVID-19 και οι σύγχρονες 
απειλές στη δημόσια υγεία» του 
ΚΕΠΥ («Θανατηφόρα η εγκατά
λειψη του δημόσιου συστήματος

υγείας», 29/5/2021). Αλλά ακόμα 
και τώρα με τα κρούσματα (18.825 
χθες), τους διασωληνωμένους 
(561), τους θανάτους (113) στα ύψη 
και το μονοθεματικό σύστημα 
υγείας γονατισμένο, η κυβέρνηση 
συνεχίζει να καλλιεργεί εφησυχα
σμό για το «τέλος της πανδημίας».

Σύμφωνα με την Κομισιόν, πε
ρισσότεροι από τους μισούς υπερ- 
βάλλοντες θανάτους σημειώθηκαν 
κατά τη διάρκεια του δεύτερου 
κύματος της πανδημίας το φθινό
πωρο και τον χειμώνα του 2020.0 
αριθμός υπερβάλλοντων θανάτων 
μεταξύ Μαρτίου και Δεκεμβρίου

2020 (περίπου 8.500) ήταν κατά 
70% υψηλότερος από τους θανά
τους λόγω της Covid-19.

Η χώρα καταγράφει πολλούς 
θανάτους παρότι επλήγη λιγότε
ρο σε σύγκριση με πολλές άλλες 
ευρωπαϊκές χώρες, με τη νόσο να 
ευθύνεται για 1 στους 25 θανάτους 
το 2020. Το 2020 η Covid-19 ευθυ- 
νόταν για περίπου 5.000 θανάτους 
στην Ελλάδα (4% του συνόλου των 
θανάτων), ενώ ώς το τέλος Αυγού- 
στου του 2021 καταγράφηκαν επι
πλέον 8.680 θάνατοι.

Η Ελλάδα διαθέτει λίγες νοσοκο
μειακές κλίνες. Πριν από την παν

δημία υπήρχαν κατά μέσο όρο 4,2 
νοσοκομειακές κλίνες ανά 1.000 
κατοίκους - πολύ κάτω από τις 5,3 
κλίνες που ήταν η αναλογία στην 
Ε.Ε. συνολικά. Η κυβέρνηση δεν 
έλαβε κανένα μέτρο στη διάρκεια 
της πανδημίας για να αλλάξει αυτό 
το δεδομένο. «Κατά τη διάρκεια 
του δεύτερου κύματος της παν
δημίας το 2020, όταν σημειώθηκε 
σημαντική απότομη αύξηση των 
κρουσμάτων, σε ορισμένες από τις 
βαρύτερα πληγείσες περιοχές δεν 
υπήρχαν αρκετές νοσοκομειακές 
κλίνες και η σχετική δυναμικό
τητα αναζητήθηκε στον ιδιωτικό 
τομέα» επισημαίνει η έκθεση της 
Κομισιόν.

Οσον αφορά τις δημόσιες δα
πάνες υγείας, η Ελλάδα βρίσκεται 
σε αρκετά χαμηλή θέση στην Ε.Ε.. 
Το 2019 η Ελλάδα διέθεσε 7,8% 
του ΑΕΠ στην υγεία σε σύγκριση 
με 9,9% που διατέθηκε στο σύνο
λο της Ε.Ε. Το ίδιο έτος οι κατά κε
φαλήν δαπάνες ανήλθαν σε 1.603 
ευρώ (προσαρμοσμένο ποσό ανά
λογα με τις διαφορές στην αγορα
στική δύναμη), ποσό το οποίο εί
ναι χαμηλότερο από το ήμισυ του 
μέσου όρου της Ε.Ε. (3.523 ευρώ). 
Επιπλέον η δημόσια χρηματοδό
τηση ως ποσοστό των συνολικών 
δαπανών για την υγεία ήταν 60% 
το 2019 - ποσοστό το οποίο είναι 
το δεύτερο χαμηλότερο μετά την 
Κύπρο και σημαντικά χαμηλότερο 
από τον μέσο όρο στην Ε.Ε. (80%).

Ετσι ένα πολύ μεγάλο μερίδιο 
των δαπανών για την υγεία προ
έρχεται από τα νοικοκυριά (35%) 
με τη μορφή άμεσων ιδιωτικών 
πληρωμών - κυρίως συμμετοχές 
των ασφαλισμένων για τα φάρμα
κα και άμεσες πληρωμές για υπη
ρεσίες που δεν περιλαμβάνονται 
στη δέσμη παροχών, επισκέψεις σε 
ιδιώτες ειδικούς ιατρούς, νοσηλευ
τική περίθαλψη και οδοντιατρική 
περίθαλψη.



14;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νοσοκομείο «Αττικόν»: «Τιτανικός» βουλιάζει απ'
τα ράντζα

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

495.24 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αντί για ΜΕΘ, νοσηλεία oious διαδρόμουε. Γύφτικο τσαντίρι, κατάντησαν την πρώην «ναυαρχίδα» του ΕΣΥ

Νοσοκομείο «Αττικόν»: «Τιτανικόε» βουλιάζει απ'

«Ράντζα 100» διαβάζουμε στο χει
ρόγραφο σημείωμα, το οποίο αναρ- 
τήθηκε σε κοινωνικό μέσο.

«ΠΛΕΥΡΗ ΔΟΛΟΦΟΝΕ!»
Οιχειρόγραφεε σημειώσει για το τι επικρατεί σε μια εφημε

ρία στο «Αττικό» εξηγούν και τον... ανεξήγητα και αδικαιολό
γητα υψηλό αριθμό θανάτων με Covid-19. διαψεύδονταε τουε 
θάνο Πλεύρη και Μίνα Γκάγκα, ωε προε τιε ΜΕΘ και την επάρ- 
κειά τουε. «Ράντζα 100», διαβάζουμε στο χειρόγραφο σημεί

ωμα, το οποίο αναρτήθηκε σε κοινωνικό μέσο.Όποιοε μιλάει, 
λοιπόν, για το τέλοε τηε πανδημίαε, για τιε αντοχέε του συστή- 
ματοε υγείαε, καλό θα ήταν πρώτα να επισκεφθεί όχι μόνο το 
«Αττικό» ύστερα από εφημερία, αλλά οποιοδήποτε δημόσιο 
νοσοκομείο.

Στα όριά τουε φαίνεται πωε βρίσκονται 
τα νοσοκομεία τηεχώραε. Οι εικόνεε 

από το «Αττικό» νοσοκομείο είναι εν- 
δεικτικέε...

τα ράντζα
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1  ΠΟΥ: Τεράστιοι όγκοι νοσοκομειακών αποβλήτων
που συνδέονται με τον κορωνοϊό απειλούν τη δημόσια
υ ...

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

294.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΥ: Τεράστιοι 
όγκοι
νοσοκομειακών 
αποβλήτων που 
συνδέονται με τον 
κορωνοϊό απειλούν 
τη δημόσια υγεία

Πεταμένες σύριγγες, χρησιμοποιημένες 
συσκευασίες από τεστ για τον κορονοϊό και 
παλιά φιαλίδια εμβολίων έχουν συσσωρευ
τεί και έχουν δημιουργήσει δεκάδες χιλιάδες 
τόνους ιατρικών αποβλήτων απειλώντας την 
ανθρώπινη υγεία και το περιβάλλον, αναφέ
ρει μια έκθεση του Παγκόσμιου Οργανι
σμού Υγείας που δόθηκε στη δημοσιότητα.

Το υλικό αυτό, ένα τμήμα του οποίου 
μπορεί να είναι μολυσματικό καθώς ο κορο- 
νοϊός μπορεί να επιβιώσει σε επιφάνειες, εκ
θέτει ενδεχομένως τους υγειονομικούς 
υπαλλήλους σε εγκαύματα, τραυματισμούς 
από βελόνες της σύριγγας και σε μικρόβια 
που προκαλούν ασθένειες, αναφέρει η έκθε
ση.

Οι κοινότητες που βρίσκονται κοντά σε 
κακοδιαχειριζόμενες χωματερές επίσης κιν
δυνεύουν να πληγούν μέσω του μολυσμένου 
αέρα από τα απόβλητα που καίγονται, από 
την κακή ποιότητα του νερού ή από τις επι
δημίες, προστίθεται στην έκθεση.

Η έκθεση ζητεί μεταρρυθμίσεις και επεν
δύσεις, μέσω διαφόρων πρωτοβουλιών όπως 
η μείωση της χρήσης πλαστικών συσκευα- 
σιών και η προτιμώμενη χρήση προστατευ
τικού εξοπλισμού κατασκευασμένου από 
επαναχρησιμοποιούμενα και ανακυκλούμε- 
να υλικά.

Εκτιμάται ότι περίπου 87.000 τόνοι προ
σωπικού προστατευτικού εξοπλισμού 
(ΡΡΕ)—κάτι ανάλογο με το βάρος πολλών 
εκατοντάδων μπλε φαλαινών—είχαν παραγ
γελθεί μέσω μιας πύλης των Ηνωμένων 
Εθνών μέχρι τον Νοέμβριο του 2021 και το 
μεγαλύτερο μέρος της παραγγελίας πιθανο
λογείται ότι κατέληξε στα σκουπίδια.

Η έκθεση κάνει λόγο για περίπου 140 
εκατομμύρια συσκευασίες τεστ για τον κο- 
ρονοϊό με δυνατότητα να μετατραπούν σε 
2.600 τόνους κυρίως πλαστικών σκουπιδιών 
και αρκετή ποσότητα χημικών αποβλήτων 
που μπορούν να γεμίσουν το ένα τρίτο μιας 
πισίνας ολυμπιακών διαστάσεων.

Επιπλέον, εκτιμάται ότι περίπου οκτώ δι
σεκατομμύρια δόσεις εμβολίων που χορηγή
θηκαν παγκοσμίως έχουν προκαλέσει άλ
λους 144.000 τόνους αποβλήτων με την 
μορφή γυάλινων φιαλιδίων, συριγγών, βελο
νών και χάρτινων συσκευασιών.

Η έκθεση του ΠΟΥ δεν αναφέρει συγκε
κριμένα σε ποιές περιοχές παρατηρούνται οι 
πιο επικίνδυνες συγκεντρώσεις αποβλήτων, 
αλλά κάνει λόγο για περιορισμένη επίσημη 
διαχείριση απορριμάτων στην επαρχιακή Ιν
δία καθώς και για τεράστιο όγκο περιττωμα- 
τικής ύλης από εγκαταστάσεις καραντίνας 
στη Μαδαγασκάρη.

Ακόμη και πριν από την πανδημία περί
που το ένα τρίτο των υγειονομικών εγκατα
στάσεων δεν ήταν εξοπλισμένο για τη δια
χείριση των υπαρχόντων όγκων αποβλήτων, 
που στις φτωχές χώρες έφθανε στο 60%, 
σημειώνει ο ΠΟΥ.
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1  Αρνούνται την αργία της κακοκαιρίας στους
υγειονομικούς

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

230.17 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αρνούνται την αργία 
της κακοκαιρίας 
στους υγειονομικούς

Αντιμέτωπο με ακόμα μία απαξιωχική 
κίνηση βρίσκεται το υγειονομικό 
προσωπικό της χώρας, όπως 
καταγγέλλει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων. 
Μία απαξίωση που δεν την περίμενε 
κανένας στον χώρο της Υγείας και 
αποτυπώνει την αντιμετώπιση της 
κυβέρνησης προς το υγειονομικό 
προσωπικό που κάποτε αποκαλούσαν 
«ήρωες» ακόμη και στα μικρά ζητήματα.

Συγκεκριμένα, τις δύο ημέρες του χιονιά, 
Τρίτη 25.1 και Τετάρτη 26.1, δόθηκε 
αργία σε όλο το Δημόσιο. Η κεντρική 
υπηρεσία του υπουργείου Υγείας, το 
επιτελικό κράτος δηλαδή, ήταν κλειστό. 
Κατεβασμένα ρολά. Οι εργαζόμενοι σε 
νοσοκομεία, Κέντρα Υγείας, ΕΚΑΒ, 
Πρόνοια όμως για την εν λόγω αργία 
δεν θα αμειφθούν με την προσαύξηση 
των αργιών, μολονότι δούλευαν 
στα νοσοκομεία τρεις και τέσσερις 
βάρδιες χωρίς σταματημό.

Ταυτόχρονα, επίσημα δεν δικαιούνται 
ημέρες ανάπαυσης. Τις δύο ημέρες που 
οι δημόσιοι υπάλληλοι ήταν σπίτια τους 
με αργία, το υγειονομικό προσωπικό ήταν 
εγκλωβισμένο στα νοσοκομεία ή στους 
δρόμους προκειμένου να φτάσουν στις 
μονάδες Υγείας για να αντικαταστήσουν 
τους συναδέλφους τους. Αντί για 
επιβράβευση με το αυτονόητο 
της προσαύξησης των δύο ημερών ως 
αργίες όσων δούλευαν, αντιμετωπίζονται 
με τον χειρότερο τρόπο.

Καταλήγοντας, η ΠΟΕΔΗΝ απαιτεί 
από την κυβέρνηση και το υπουργείο 
Υγείας να χαρακτηρίσουν αργίες 
την Τρίτη 25.1.2022 και Τετάρτη 
26.1.2022 για τη δημόσια Υγεία.

Αντώνης Ραυτόπουλος
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